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Dagsorden for bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

tirsdag d. 11.sept. 2018 kl. 18.30 
Afholdes hos: Birgit, Kløvervænget 17 

Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Jørgen Sulkjær 

(JS), Birgit Belling (BB), Conni Nis-Hansen (CNH), Dorthe Holtse Jeppesen (DHJ)(suppleant) 

Afbud fra: Marlene Bylow, Jørgen Sulkjær 

 

Velkomst ved Formanden. 

 

1. Godkendelse af referat fra d. 27.6.2018 

Ref: Godkendt 

 

2. Opfølgning af To do-listen. 

a. Møde med alle foreningsformænd i Stubbekøbing 

b. Kontakt til foreninger(MB) 

Ref:  

Ad a: BB udarbejder liste med foreningernes formænd. LIS vil arrangere møde med for 

foreningerne relevante personer. 

Ad b: MB kan ikke afse tid til opgaven og ønsker ikke at være aktiv i LIS pt 

  

3. Revidering af vedtægter (Alle)    

Ref: Eneste pkt. på næste møde.  

 

4. Orientering fra grupper og repræsentantskaber - oversigt over afholdte- og kommende 

møder – samt evaluering. 

a. Nyt vedr. Områdefornyelsen 

1. Styregruppen 

b. Motorcykelmuseet (JS) 

c. SoMe-gruppen 

d. Pavillongruppen 

e. Landsby App, opfordring fra Katrine Folmann von Arenstoff 

f. Giv liv kursus  

g. Cykelløb, Big Band, Vild med Vand m.m. 

h. Andre orienteringer?  

i. Erik Christoffersen og Søhesten 

Ref: 

Fra styregruppen: Vandkantsbro har været i licitation, beløbet overstiger budgettet. Der 

er budget til at lave 1. etape fra Strandjægernes klubhus og til slæbestedet. Påbegyndes 

18.sept.2018. 

Fritidsgruppen venter på at muligheden for at deres projekt, bl.a. en bystrand, 

undersøges nærmere. De beder om lov til at benytte LIS’s nemID til brug v 

fondsansøgninger. 

AN sender mailadresser til ABO, som forfatter et svar. 

Pavillongruppen melder om problemer med at rydde op efter sig. 
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Henvendelse fra Katrine Folmann: Landsbyappen finansieres af kommunen. ABO svarer 

at LIS bakker op og gerne vil høre mere om det.  

Henvendelse vedr. kursus i Hjertestartere. ABO svarer at vi LIS gerne vil formidle 

kurserne. 

Cykelløbet evalueret. Generel tilfredshed med hele arrangementet. 

Bigbandarr. forløb som planlagt med stor tilfredshed.  

BB koordinerer arrangementet på havnen i forbindelse med åbningen af MC-museet. 

Arbejdet opstartes i løbet af efteråret. 

Facaderådets møde er udsat til november. 

Et bysbarn vil gerne donere en stor søhest (vægmaleri) på siloen. Kommunen og DLG er 

positive overfor ideen, men der er tvivl om hvor længe siloen bliver stående. Vi afventer 

yderligere tiltag i sagen.  

  

5. Næste års fokus opgaver for LIS: Høstfest, Sct. Hans, Big Band m.m.? 

Ref: Udsættes 

 

6. Økonomi v/BB (Medlemsantal, likvid beholdning, Formue, Øremærkede midler 

indberetning til skat) 

Ref: Oplysning fjernet fra referat men er bestyrelsen bekendt 

 

7. To do-listen, punkter til næste møde og facebook punkter til offentliggørelse. 

Ref: Udsættes 

 

8. Planlægning af kommende møder 

Ref: Tanker vedr. områdefornyelsen v/Kasper Henriksen (30 min) på næste møde 9.10. 

Yderligere planlagt 20.11. 

 

9. Evt.  

Ref: Artikel fra Folketidende 6.9.18. ”Busruter i fare” drøftet. CNH og AN forfatter 

læserbrev. DHJ og AMB sætter gang i underskriftindsamling. 

 

 


